NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶:

PDC-2025-N158

升降機機廂執修工程

茲通知各業戶,本苑各座升降機機廂已於早前大致完成翻新工程,服務處 現安排於以下日期進行執修工程:

日期: 2025年10月28日(星期二)至2025年10月31日(星期五)

工程範圍: | 1 及 2 號升降機

而於工程進行期間,屆時其中一部升降機將會暫停服務及將產生聲響與灰 塵。

如住戶於工程期間需進行單位室內裝修工程或搬遷,請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員聯絡以作安排。

2025年10月14日

To: All Resident of Peridot Court

瑜翠園服務處 啟

Date: 14 October 2025

Rectification works of Lift Cars

Please be informed that the refurbishment work for lift cars in each block has been substantially completed. Rectification works will be carried out on the following dates:

Date:	28 October 2025 (Tuesday) to 31 October 2025 (Friday)
Scope of Work:	Lift No. 1 & 2

During the works, One of the lifts will be suspended at one time. Noise and dust will be generated.

If residents need to carry out interior renovation work or move in/out during the above period, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court Management Services Office



此通告有張貼至 2025 年 10 月 31 日 This notice will be posted until 31 October 2025

詳情請瀏覽網站:www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

